
Dagsorden til bestyrelsesmøde i Middelfart Sejlklub
25-01-2022

Afbud: Ingen
Fraværende: Ingen

1. Referent
US

2. Årsregnskabet
Der er opstillet et regnskab for 2021 som bestyrelse gennemgik og godkendt og kasserer vil herefter indkalde revisorerne.
Budget for 2022 blev gennemgået og godkendte.
Det opfordres til at kasseren benytte alle de mulighed der måtte findes for at lette han/hendes job.

3. Generalforsamling
Tidsplaner lagt og ligger på drevet
US rundsende mail om forslag - opfordring m.m.

Søren ønsker ikke genvalg.
Annette ønske at finde en afløser.

Vi arbejder på at finde en afløser til et medlem udvalg der skal varetage kommunikation samt kontakten til aktivitetsudvalget. Lykkes det
vil udvalgt blive  foreslået oprette på generalforsamling.

4. Møde med Go-Sail



På opfordring af Go-Sail deltog US i et møde med Go-Sail den 4/1-2022, fra Go-Sail blev det lagt op til et fremtidigt samarbejde omkring diverse
aktiviteter herunder stævner med udgangspunkt i Middelfart Marina og MS som deltager.

Bestyrelse beslutte at svar retur at man ikke mener at MS kan indgå i et sådant samarbejde da det grundlæggende vil være i konflikt med det
nuværende samarbejde med MRD og bestyrelse mener dette vil være uforeneligt.

US svare Go-Sail.

5. Grunden
Kommunen har fremsendt oplag til lejekontrakt på grund, US arbejder videre med at få den klart h.m.

6. E.v.t.
Forslag fra Erik Christensen til at der opsætte en fladskærm må vandet som info skærm med billeder/film m.m, Erik arbejder videre med dette tiltag.

En renovering af Jolle-broen skal vurderes om det er rentabel eller en ny anskaffelse vil være nødvendig.

7. Næste møde
1-3-2022 kl: 19:00 i klubhuset.


